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PROCES - VERBAL 

Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului l ocal Sector 2 

din data de 23.03.2022 

Lucrările şedinţei încep la orele 16:00 în Sala de Consiliu „I. L. Caragiale" din 

sediul Primăriei Sectorului 2, str. Chiristigiilor nr. 11- 13, Bucureşti. 

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 

-Domnul Radu- Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti; 

Doamna Niţă Elena - Secretar General al Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti, conform Dispoziţiei nr. 24221 02.11.2021 emzsa de către Primarul 

Sectorului 2 privind prelungirea exercitării cu caracter temporar de către doamna Niţă 

Elena, Director Executiv al Direcţiei Juridice, Legislaţie, Contencios-Administrativ, a 

funcţiei publice de conducere de Secretar General al Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti. 

- Domnul consilier local Dinu Alexandru - preşedinte de şedinţă. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei, doamna Secretar General al Sectorului 2 Elena . 

Niţă face prezenţa consilierilor. Din totalul de 27 consilieri locali au fost prezenţi 24 

consilieri locali. Domnul consilier local Şerpescu Cătălin-Constantin este suspendat -

conform adresei nr.182786/ 17.11.2021 transmisă de Parchetul de pe lângă Tribunalul 

Bucureşti, înreg. la Cabinet Secretar sub nr.4134/ 19.11.2021. Domnul consilier local 

Mihai Constantin şi domnul consilier local Claudiu Nicolescu lipsind nemotivat. 

Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti s-a 

făcut în scris, conform prevederilor art. 134, alin. (1), lit.„a" din O.U.G nr.57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, invitaţia la 

şedinţă precizând data, ora ş i procedura de desfăşurare on-line a acesteia. Dispoziţia 

Primarului Sectorului 2 înregistrată sub nr. 483/ 17 .03 .202 a fost adusă la cunoştinţa 

publică prin afişare la avizierul Primăriei Sectorului 2 din str. Chiristigiilor nr. 11 -

13/site-ul instituţiei, în termenul prevăzut de art. 134 alin. (3) din 0.U.G nr.57/2019 

privind Codul administrativ. 

\/ fl.Af 
s~ro neschim~ore 

1 SECRETAR 



ORDINEA DE ZI 

1 Aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 
Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti din data de O 1.03 .2022. 

2 Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a 
devizului general pentru obiectivul de investiţii de interes local „Reabilitare 
sistem rutier - Intrarea Vaselor din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti" 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

3 Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a 
devizului general pentru obiectivul de investiţii de interes local „Reabilitare 
sistem rutier - Strada Suhard din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti" 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

4 Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a 
devizului general pentru obiectivul de investiţii de interes local „Reabilitare 
sistem rutier - Strada Ardeleni din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti" 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

5 Proiect de hotărâre privind aprobarea unui ajutor de urgenţă pentru depăşirea 
unor situaţii de dificultate 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

6 Proiect de hotărâre privind stabilirea ordinii de prioritate valabilă pentru anul 
2022 în repartizarea locuinţelor pentru tineri-medici rezidenţi destinate închirierii 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

7 Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Local Sector 2 nr.306/2021 privind aprobarea contractului - cadru de 
prestare a serviciului de salubrizare a localităţilor pentru utilizatorii non casnici, 
Agentii economici/ Instituţii Publice din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

8 Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consiliului General al 
Municipiului Bucureşti pentru transmiterea din administrarea Direcţiei Generale 
de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 2 în administrarea Direcţiei 
Generale pentru Administrarea Patrimoniului Imobiliar Sector 2 a unor imobile cu 
destinaţia creşe/unităţi de educaţie timpurie 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

9 Proiect de hotărâre pentru aprobarea încheierii unui Protocol de Colaborare între 
Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti şi Compania Municipală Termoenergetica 
Bucureşti S.A. 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti \ii î- ;,·r , 
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10 Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului cadru privind regimul 
finanţărilor nerambursabile din fondurile bugetului local al Sectorului 2 al 
Municipiului Bucureşti, alocate pentru activităţi nonprofit potrivit Legii nr. 
350/2005, cu modificările şi completările ulterioare 
Iniţiator: ALEXANDRA ELENA CHIRILĂ - Consilier local 

11 Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru organizarea şi 

funcţionarea comisiilor de evaluare a propunerilor de proiecte şi a comisiei de 
soluţionare a constestaţiilor constituite în baza Legii nr. 350/2005, cu modificările 
şi completările ulterioare 
Iniţiator: ALEXANDRA ELENA CHIRILĂ - Consilier local 

12 Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al 
sectorului 2 al Municipiului Bucureşti în Comisiile de evaluare şi, respectiv, în 
Comisia de soluţionare a contestaţiilor aferente procedurii de selecţie a 
propunerilor de proiecte depuse conform Regulamentului cadru privind regimul 
finanţărilor nerambursabile din fondurile bugetului local al Sectorului 2 al 
Municipiului Bucureşti, alocate pentru activităţi nonprofit potrivit Legii nr. 
350/2005, cu modificările şi completările ulterioare 
Iniţiator: ALEXANDRA ELENA CHIRILĂ - Consilier local 

13 Proiect de hotărâre privind constituirea Consiliului Consultativ pentru Probleme 
de Tineret Sector 2 şi aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al 
acestuia 
Iniţiator: ALEXANDRA ELENA CHIRILĂ - Consilier local 

14 Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici şi a 
devizului general pentru obiectivul de investiţii „Amenajare Centru de zi/ Creşă 
în clădirea S(p)+P+l situată în Str. Caroteni nr. 21-23 , Sector 2, Bucureşti ", 
aprobaţi prin HCL nr.88/2021 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

15 Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a 
devizelor generale pentru 84 obiective de investiţii distincte din cadrul 
Programului de creştere a eficienţei energetice a blocurilor de locuinţe din 
Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

16 Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local Sector 2 nr.64/23.02.2022 privind stabilirea numărului de persoane 
desemnate în cadrul delegaţiei Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pentru 
deplasarea în Municipiul Chişinău din Republica Moldova, în vederea dezvoltării 
relaţiilor de cooperare prin promovarea şi susţinerea relaţiilor economice, a 
schimburilor de experienţă şi de bune practici pentru eficientizarea activităţii 
administraţiei publice locale, în beneficiul comunităţilor pe care le reprezintă, 
astfel cum a fost modificată şi completată prin H.C.L. Sector 2nr.72/01.03.2022 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

17 Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consiliului General al 
Municipiului Bucureşti de emitere a unei hotărâri pentru trecerea imobilului situat 
în Bucureşti, Sector 2, str. Aurului nr. I O, din domeniul privat al Municipiului 
Bucureşti în domeniul public al Municipiului Bucureşti, precum şi pentru 
modificarea art. I din Hotărârea Consiliului General al vmm1,;11Jj~·.1J-1j. ·puvu1e~ ti 
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nr.146/13.04.2009 privind transmiterea unui teren aparţinând domeniului privat al 
Municipiului Bucureşti 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

18 Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de comodat 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Bună ziua tuturor, 

declar deschisă şedinţa Consiliului Local al Sectorului 2 din date de 23.03.2022. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Aş vrea să spun câteva cuvinte despre războiul din Ucraina, cred ca toţi românii sunt 

pentru oprirea acestui război. Aş vrea însă, în afară de oprirea războiului, să mulţumesc 

tuturor celor implicaţi în ajutorul acordat refugiaţilor în Ucraina, au fost multe persoane, 

a fost o situaţie care a arătat că putem fi solidari, a fost o situaţie în care nu a contat 

faptul că suntem adversari politici sau parteneri politici.Vreau să le mulţumesc, doamnei 

viceprimar Alexandrei Chirilă care a fost la Ferdinand, domnului Dan Dobrescu care s

a ocupat de logistică, doamnei Alina Szeghedi, domnului Adrian Costache şi Adrianei 

Anisie şi de asemenea doamnei Nicuţa Enache şi doammnei Paula Pasciuc, care au fost 

acolo şi au făcut mai mult decât doar prezenţă, chiar au muncit, au pus suflet şi au ajutat 

acolo unde era nevoie. E un moment în care era nevoie de solidaritate, era nevoie să nu 

avem, nu ştiu divergenţe politice, cred că am arătat că se poate acest lucru şi vreau să vă 

mulţumesc tuturor, pentru acest lucru, mulţumesc tuturor! Înainte de vot, aş dori să 

retrag proiectul de hotărâre numărul 17, este vorba de blocuri de locuinţe sociale cele 

din strada Aurului. Există un motiv destul de obiectiv, pe 1 aprilie o să fie lansat de 

către ministerul dezvoltării , un Ghid, în care din câte înţeleg eu, este posibil să existe 

blocuri tip pentru locuinţe sociale şi aş vrea să înţelegem cum arată acest proiect înainte 

de a pune pe ordinea de zi un astfel de proiect de hotărâre, să revin cu el, dar până când 

vedem ce pune în dezbatere ministerul dezvoltării, aş vrea să retrag acest proiect! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Doamna Secretar, 

puteţi să ne spuneţi şi nouă prezenţa. 

Doamna Elena Niţă, Secretarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Bună ziua, 

dintr-un număr de 26 de consilieri locali, sunt prezenţi 24, lipseşte domnul Constantin 

Mihai şi domnul Nicolescu Claudiu, nu am înregistrat solicitări privind ... .... ..... „ 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Domnul Constantin Mihai, are o probemă 

personală şi mă roagă să vă comunic. 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti: Am luat act de absenţa dînsului, dar prezenţa permite continuarea şedinţei în 

condiţii de legalitate. 

VIZAT 
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Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Să trecem la 

aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare al Consiliului Local al Sectorului 2 

al Municipiului Bucureşti din data de 1.03 .2022. 

Este prezentat punctul nr.1 Procesul - verbal al şedinJei extraordinare a 

Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti din data de 01.03.2022; 

Se supune la vot punctul nr.1, Procesul - verbal al şedinţei extraordinare a 

Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti din data de 01.03.2022 şi 

aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -24, NU - O, ABŢ-

0, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, 

Pelegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, 

Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, 

Anghel Florin, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia 

Răzvan Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE:

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Trecem la 

aprobarea ordinii de zi. 

Se supune la vot Ordinea de zi a şedinJei ordinare a C.L.S.2 din data de 

23.03.2022 şi aprobată de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -24, 

NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, 

Pelegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, 

Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, 

Anghel Florin, Dincă Adrian , Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, 

Răzvan Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE:

NU VOTEAZĂ: -
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Este prezentat punctul nr.2, proiectul de lwriărâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investiţii de 

interes local „ Reabilitare sistem rutier - Intrarea Vaselor din Sectorul 2 al Municipiului 

Bucureşti"; 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Comisiile 

Urbanism, Buget şi Transparenţă, aviz pozitiv. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Studiind proiectele am sesizat că partea 

de proiectare, este aproape 50; 50 şi ceva la sută din totalul proiectului. Dacă ne poate 

explica cineva de la ADP. 

Domnul Alexandru Tudor, director general adjunct ADP S2: Partea de proiectare, 

discutăm probabil de Intrarea Vaselor, mai mult, mai puţin la str.Suhard şi str.Ardeleni, 

pe două proiecte. Am discutat lucrul acesta şi în şedinţa CTE, colegii din CTE, au pus 

această problemă, iar cei care au făcut studiile DALI, de data aceasta ne-au explicat că 

dacă o stradă are 180 de metri, costurile pentru toate studiile, geo, topo, expertiza 

tehnică, sunt aceleaşi, aproximativ la fel, atunci la o stradă cu o intrare cu 180 de metri 

pătraţi, este normal ca partea de proiectare să aibă o pondere mai mare în costul total. 

Partea de proiectare din câte am calculat eu, se poate face uşor calculul, la Vaselor este 

undeva aproape de 20%, la celelalte Suhard şi Ardeleni este 7% şi respectiv 8% , deci 

nicidecum 50%, din total. Studiile, indiferent că vorbim de o stradă cu 6000 de metri 

pătraţi, sau de 2000 de metri, cum este Suhard, la 180 de metri o intrare cum este 

Intrarea Vaselor, costul acestor studii, este aproximativ la fel, pentru că se fac studii, 

geo, topo şi expertize tehnice, de aceea în totalul de reabilitare al străzii, este mai mare 

atunci când suprafaţa străzii, este mai mică. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Execuţia şi proiectarea o faceţi cu aceeaşi 

firmă? 

Domnul Alexandru Tudor, director general adjunct ADP S2: Execuţia şi 

proiectarea sunt făcute în baza acordului cadru semnat acum 3 ani la nivelul instituţiei şi 

a fost acord cadru cu execuţie şi proiectare inclusă. Deci sunt asociaţi din cadrul 

acordului cadru. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: După calcul, la proiectul 2, avem, nu cum 

spuneţi dumneavoastră 20%, nu ştiu ce calcule ...... . 

Domnul Alexandru Tudor, director general adjunct ADP S2: 8% la Suhard .. „. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: La celelalte, 3 şi 4 peste 25 şi 30 %, şi 2 

peste 45-50%. 

Domnul Alexandru Tudor, director general adjunct ADP S2: Proiectare 29.000 total 

C+M, 149, 29 împărţit la 149„ „ ViL.ţ\~-· 
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Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Din spusele dumneavoastră, să 

înţeleg că indiferent de o stradă care are 6000-7000 de metri şi o stradă ca Intrarea 

Vaselor care are o suprafaţă de 180 de metri, proiectarea va fi aceeaşi şi sumele vor fi 

aceleaşi şi pentru o stradă de 180 de metri şi o stradă de 6000 -7000 de metri! ? 

Domnul Alexandru Tudor, director general adjunct ADP S2: La Intrarea Vaselor 

unde intrarea respectivă are 180 mp faci un studiu geo, unul tapo şi expertiză tehnică. 

La una pentru 7000 poate este nevoie în funcţie de ce stabileşte executantul DALI-ului, 

la începutul străzii, la mijloc la jumătate, 3 sau 4 astfel de studii, atunci mai cresc, o dată 

în funcţie de starea străzii şi de. „ „ „ „ „ 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Păi strada dacă o refaceţi 

înseamnă că o refaceţi complet, nu . .. „ 

Domnul Alexandru Tudor, director general adjunct ADP S2: Da, dar sunt porţiuni 

care pot fi refăcute toate straturile, sau doar straturile de uzură, asta stabileşte expertiza 

tehnică. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Domnule preşedinte vreau să vă anunţ că 

PSD nu votează aceste proiecte, 2, 3 şi 4, nu că nu am fi de acord cu reabilitarea 

străzilor, nu suntem de acord cu sumele care s-au alocat la proiect, deci ne vom abţine. 

Se supune la vot punctul nr. 2, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investiţii de 

interes local „ Reabilitare sistem rutier - Intrarea Vaselor din Sectorul 2 al Municipiului 

Bucureşti"şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -13, 

NU - O, ABŢ- 11, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Albu Savel-Adrian, Anghel Florin, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian, Iordache Isabela Florina. 

NU VOTEAZĂ: -

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

M-am gândit la majoritatea absolută şi nu este cazul, sunt prezenţi 24, nu 26 de 

consilieri, cum am apreciat, sunt 24, prin urmare jumătate plus unu din 24, sunt 13 dFci 

proiectul a trecut. VIL.J.\:î "'"" 
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Este prezentat punctul nr.3, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ii de 

interes local „Reabilitare sistem rutier - Strada Suhard din Sectorul 2 al Municipiului 

Bucureşti ",-

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă : Comisiile 

Urbanism, Buget şi Transparenţă, aviz pozitiv. 

Se supune la vot punctul nr. 3, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ii de 

interes local „ Reabilitare sistem rutier - Strada Suhard din Sectorul 2 al Municipiului 

Bucureşti" şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -13, 

NU- O, ABŢ- 10, NU VOTEAZĂ- I. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Anghel Florin, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena

Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu 

Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian, Iordache Isabela Florina. 

NU VOTEAZĂ: - Badea Anda-Simona, 

Este prezentat punctul nr.4, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ii de 

interes local „ Reabilitare sistem rutier - Strada Ardeleni din Sectorul 2 al Municipiului 

Bucureşti",· 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Comisiile Urbanism, 

Buget şi Transparenţă, aviz pozitiv. 

Se supune la vot punctul nr.4, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ii de 

interes local „Reabilitare sistem rutier - Strada Ardeleni din Sectorul 2 al Municipiului 

Bucureşti " şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -14, 

NU - O, ABŢ- 1 O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcu\ Radu, Pr -T . -ndrei, 
VIL.AT 
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Pelegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, 

Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Anghel Florin, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena

Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu 

Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian, Iordache Isabela Florina. 

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr.5, proiectul de hotărâre privind aprobarea unui ajutor 

de urgenţă pentru depăşirea unor situaţii de dificultate; 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Comisiile juridică, 

Protecţie socială, aviz pozitiv. 

Se supune la vot punctul nr. 5, proiectul de hotărâre privind aprobarea unui ajutor 

de urgenţă pentru depăşirea unor situaţii de dificultate şi aprobat de către Consiliul 

Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -24, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel : 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, 

Pelegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, 

Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, 

Anghel Florin, Dincă Adrian , Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia 

Răzvan Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr. 6, proiectul de hotărâre privind stabilirea ordinii de 

prioritate valabilă pentru anul 2022 în repartizarea locuinţelor pentru tineri-medici 

rezidenţi destinate închirierii 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Comisiile Juridică, 

Protecţie socială, Transparenţă, aviz pozitiv. 

Se supune la vot punctul nr. 6, proiectul de hotărâre privind stabilirea ordinii de 

prioritate valabilă pentru anul 2022 în repartizarea locui z.1A. nerz-m dici 
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rezidenţi destinate închirierii şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 

cvorum: DA -24, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, 

Pelegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, 

Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, 

Anghel Florin, Dincă Adrian , Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia 

Răzvan Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr. 7, proiectul de hotărâre pentru modificarea şi 

completarea Anexei la Hotărârea Consiliului Local Sector 2 nr. 30612021 privind 

aprobarea contractului - cadru de prestare a serviciului de salubrizare a localităf ilor 

pentru utilizatorii non casnici, Agentii economici/ Instituţii Publice din Sectorul 2 al 

Municipiului Bucureşti; 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Comisiile Juridică, 

Servicii publice, Transparenţă, aviz pozitiv. 

Se supune la vot punctul nr. 7, proiectul de hotărâre pentru modificarea şi 

completarea Anexei la Hotărârea Consiliului Local Sector 2 nr.30612021 privind 

aprobarea contractului - cadru de prestare a serviciului de salubrizare a localităfilor 

pentru utilizatorii non casnici, Agentii economici/ Instituţii Publice din Sectorul 2 al 

Municipiului Bucureşti şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 

cvorum: DA -24, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, 

Pelegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, 

Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, 

Anghel Florin, Dincă Adrian , Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia 

Răzvan Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
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ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr.8, proiectul de hotărâre privind solicitarea acordului 

Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru transmiterea din administrarea 

Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 2 in administrarea 

Direcţiei Generale pentru Administrarea Patrimoniului Imobiliar Sector 2 a unor 

imobile cu destinaţia creşe/unităţi de educaţie timpurie,' 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Comisiile Juridică, 

Învăţământ, Administrarea patrimoniului, aviz pozitiv. 

Se supune la vot punctul nr.8, proiectul de hotărâre privind solicitarea acordului 

Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru transmiterea din administrarea 

Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 2 in administrarea 

Direcţiei Generale pentru Administrarea Patrimoniului Imobiliar Sector 2 a unor 

imobile cu destinaţia creşe/unităţi de educaţie timpurie şi aprobat de către Consiliul 

Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -22, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - 2. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, 

Pelegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, 

Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, 

Anghel Florin, Dincă Adrian , Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Zaharia Răzvan Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Enache Nicuţa, Popescu Lenuta. 

Este prezentat punctul nr.9, proiectul de hotărâre p entru aprobarea încheierii 

unui Protocol de Colaborare intre Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti şi Compania 

Municipală Termoenergetica Bucureşti SA.; 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Comisia juridică -

favorab il, Buget - favorab il, Servicii publice - favorabil, Transparenţă - favorabil. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin - Cristinei: Domnule primar aveţi noroc, 

mare noroc că vine primăvara, deja a venit, afară sunt 16-17 grade, vine vara când vor fi 

temperaturi mai mari, dar să nu uităm ce au păţit cetăţenii acestui sector îu perioa\i~T 
. . . . Sfi~o n~~ft?im~:Jre 

iarnă, n-au avut apă caldă, n-au avut căldură , adică n-au avut mm1c ş1 n-< u ~E~TAR 
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de absolut nimeni, mă refer în primul rând la Primarul General al Capitalei, 

dumneavoastră aveţi o vină mai micuţă. Sperăm ca acest proiect să ne aducă beneficii 

pentru sectorul 2, sperăm că acele 6 centre să fie funcţionale la anul, să le avem 

funcţionale pentru iarna care va veni, în rest vă dorim succes! 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Domnule Iliescu, vă mulţumesc pentru susţinerea proiectului, sper să se vadă şi la vot 

acest lucru, este un proiect important acesta, pentru că sprijină peste 11 mii de persoane 

în a avea apă caldă. În zonele care sunt cele mai afectate proiectul acesta trebuie să fie 

gata în acest an, nu la anul, e adevărat în iarna care vine, deci ne aşteptăm ca în toamnă 

să funcţioneze şi aceste 11 mii de persoane să aibă căldură şi apă caldă. Este un sistem 

prin care nu vor mai exista pierderi de reţea, pentru că se recirculă apa în instalaţia de 

proximitate la punctele termice şi cred eu că poate fi un pilot foarte bun, sau un exemplu 

foarte bun care poate fi extins ulterior. Sunt foarte bucuros că avansăm birocratic în 

cazul acestui proiect şi am încrederea că în această iarnă persoanele din acele zone vor 

avea căldură. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Mai sunt alte 

întrebări, dacă nu mai sunt alte întrebări vă rog să supuneţi la vot. 

Se supune la vot punctul nr.9, proiectul de hotărâre pentru aprobarea încheierii 

unui Protocol de Colaborare între Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti şi Compania 

Municipală Termoenergetica Bucureşti SA. şi aprobat de către Consiliul Local Sector 

2 cu următorul cvorum: DA -15, NU - O, ABŢ - 9, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, 

Pelegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, 

Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, 

Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Anghel Florin, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena

Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu 

Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian. 

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr.JO, proiectul de hotărâre pentru aprobarea 

Regulamentului cadru privind regimul finanţărilor nerambursabile din fondurile 

bugetului local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, alocate pentru activităţi 

nonprofit potrivit Legii nr. 35012005, cu modificările şi completările ulterioare; 

VIL:J.\r-· -
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Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Iniţiator Alexandra 

Elena Chirilă. Comisia de Învăţământ - favorabil, Comisia de Buget - favorabil, 

Comisia Juridică - favorabil, Transparenţă - favorabil, Protecţie socială - favorabil. 

Dacă nu sunt întrebări vă rog să daţi drumul la vot. 

Se supune la vot punctul nr.1 O, proiectul de hotărâre pentru aprobarea 

Regulamentului cadru privind regimul finanţărilor nerambursabile din fondurile 

bugetului local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, alocate pentru activităţi 

nonprofit potrivit Legii nr. 35012005, cu modificările şi completările ulterioare şi 

aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -23, NU - O, ABŢ -

1, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Dincă Adrian 

, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu 

Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian, Iordache Isabela 

Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Albu Savel- Adrian. 

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr.11, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Regulamentului pentru organizarea şi funcţionarea comisiilor de evaluare a 

propunerilor de proiecte şi a comisiei de soluţionare a constestaţiilor constituite în 

baza Legii nr. 35012005, cu modificările şi completările ulterioare; 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Comisia de Buget -

Aviz favorabil, Comisia Juridică - Aviz favorabil ş i Transparenţă - Aviz favorabil. 

Dacă nu sunt întrebări, vă rog să daţi drumul la vot. 

Se supune la vot punctul nr.11, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Regulamentului pentru organizarea şi funcţionarea comisiilor de evaluare a 

propunerilor de proiecte şi a comisiei de soluţionare a constestaţiilor constituite în 

baza Legii nr. 35012005, cu modificările şi completările ulterioare şi aprobat de către 

Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -23, NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ 

- I. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: VIL:J.\f 
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PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, 

Pelegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, 

Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, 

Dincă Adrian , Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian, 

Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ : -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Anghel Florin. 

Este prezentat punctul nr.12, proiectul de hotărâre privind desemnarea 

reprezentanţilor Consiliului Local al sectorului 2 al Municipiului Bucureşti în Comisiile 

de evaluare şi, respectiv, în Comisia de soluţionare a contestaţiilor aferente procedurii 

de selecţie a propunerilor de proiecte depuse conform Regulamentului cadru privind 

regimul finanţărilor nerambursabile din fondurile bugetului local al Sectorului 2 al 

Municipiului Bucureşti, alocate pentru activităţi nonprofit potrivit Legii nr. 35012005, 

cu modificările şi completările ulterioare,· 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă : Iniţiator Alexandra 

Elena Chirilă. Aici avem nevoie de nominalizări , doamna Badea!? 

Doamna consilier local Badea Anda Simona: Din partea grupului USR avem aşa, 

pentru Comisia de Cultură şi Culte, reprezentantul este Alexandra Chirilă şi rezervă 

Anda Badea, pentru Comisia de evaluare pentru domeniul Sport avem, reprezentant 

Anda Badea, rezervă Angel Croitoru, Comisia pentru Educaţie - Marius Pellegrini, 

rezervă Anda Badea, pentru Comisia Mediu - Andrei Panaitescu, rezervă Anda Badea, 

pentru Comisia Social- Angel Croitoru, rezervă Alexandra Chirilă, pentru Comisia de 

soluţionare a contestaţiilor avem, Radu Nedelcuţ, rezervă Silviu Matei. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Domnul Săftoiu.!? 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis - Claudiu: Din partea Grupului PNL, la 

Cultură şi Culte - Magda Catone titular, Claudiu Nicolescu rezervă, la Sport- Claudiu 

Săftoiu titular, Magda Catone rezervă, la Educaţie- Claudiu Săftoiu titular, Magda 

Catone rezervă, la Mediu tot Claudiu Săftoiu cu Claudiu Nicolescu rezervă, la Social

Adrian Costache titular, Claudiu Nicolescu rezervă, iar la Comisia de soluţionare a 

contestaţiilor - Alexandru Dinu cu rezervă Silviu Feroiu. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin - Cristinei: Da nu puteţi să treceţi o 

singură persoană pentru toate astea, că văd că unul e de cinci ori într-o parte, de trei ori 

în rezervă, mi se pare ridicol? 
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Doamna consilier local Badea Anda Simona: Dacă-mi permiteţi domnule 

preşedinte o observaţie, dacă PSD s-ar fi alăturat eforturilor de evaluare în comisii, 

poate că atunci munceam şi noi echilibrat în consiliu. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Informăm din nou pe doamna Anda Badea 

că Grupul PSD nu s-a alăturat în nici-o comisie de specialitate şi este şi un proces pe rol. 

Doamna consilier local Badea Anda Simona: Faceţi parte din comisii de 

specialitate, dumneavoastră nu ştiţi asta? 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Dacă acestea sunt 

propunerile, mai sunt altele din partea grupului PSD, din partea PMP-ului? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Observ că şi de la dumneavoastră, din 

grupul USR şi de la PNL nu au intrat decât trei, restul nu prea, nu-l văd pe Waspusch, 

de ce ne spuneţi nouă doamna Anda? 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Acestea au fost 

propunerile lor, dacă alte propuneri nu mai sunt, ţinând cont că avem câte o persoană pe 

fiecare loc o să supun la vot întreaga listă de nominalizări. Vă rog frumos să daţi drumul 

la vot cu lista de nominalizări. Comisia juridică - favorabil, comisia de Protecţie socială 

- favorabil, Ecologie - favorabil şi Învăţământ - favorabil. 

Se supun la vot propunerile formulate de liderii Grupurilor USR- PLUS şi PNL la 

punctul nr.12, proiectul de lwtlirâre privind desemnarea reprezentanjilor Consiliului 

Local al sectorului 2 al Municipiului Bucureşti în Comisiile de evaluare şi, respectiv, în 

Comisia de solu/ionare a contesta/ii/or aferente procedurii de selecjie a propunerilor 

de proiecte depuse conform Regulamentului cadru privind regimul finanjărilor 

nerambursabile din fondurile bugetului local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, 

alocate pentru activităJi nonprofit potrivit Legii nr. 35012005, cu modificările şi 

completările ulterioare şi aprobate de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 

cvorum: DA -22, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - 2. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, 

Pelegrini Marius- Ovidiu, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Dincă Adrian, Enache 

Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, 

Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE:-

NU VOTEAZĂ: - Anghel Florin, Waspusch Virgiliu- Gabriel. 
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Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Iar acum supunem 

Ia vot întregul proiect, vă rog frumos să supuneţi Ia vot proiectul. 

Se supune la vot punctul nr.12 cu propunerile aprobate, proiectul de hotărâre 

privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti în Comisiile de evaluare şi, respectiv, în Comisia de soluţionare a 

contestaţiilor aferente procedurii de selecţie a propunerilor de proiecte depuse conform 

Regulamentului cadru privind regimul finanţărilor nerambursabile din fondurile 

bugetului local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, alocate pentru activităţi 

nonprofit potrivit Legii nr. 35012005, cu modificările şi completările ulterioare şi 

aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -23, NU - O, ABŢ-

0, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, 

Pelegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, 

Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, 

Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian, Iordache 

Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Anghel Florin. 

Este prezentat punctul nr.13, proiectul de hotărâre privind constituirea 

Consiliului Consultativ pentru Probleme de Tineret Sector 2 şi aprobarea 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al acestuia; 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Iniţiator Alexandra 

Elena Chirilă. Comisia Juridică - favorabil, Învăţământ - favorabil, Transparenţă -

favorabil. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Domnule preşedinte, domnul primar 

salutăm acest proiect de hotărâre, este proiectul preluat din mandatul domnului primar 

Toader Mugur Mihai, proiect care atunci a fost respins cu votul USR şi PNL; iar noi nu 

vrem să fim ipocriţi şi vom vota acest proiect de hotărâre pentru că venim în sprijinul 

tinerilor, să cunoască şi ei administraţia locală, să participe la proiectele de hotărâre sau 

să ia parte la ceea ce se întâmplă în administraţia locală. 
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Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Doamna Chirilă, 

doriţi să adăugaţi ceva? 

Doamna Chirilă Alexandra, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Da, mulţumesc frumos pentru susţinere şi noi ne dorim ca tinerii să fie mai implicaţi în 

programele şi politicile pe care le susţine Primăria Sectorului 2, în special acum că 

avem această înfrăţire cu Sectorul Botanica din Chişinău unde vom susţine înfiinţarea 

unui Centru de tineret, mi se pare foarte oportun să avem un dialog între tinerii din 

sectorul 2 şi tinerii din sectorul Botanica, să facem acest schimb de experienţă şi de 

cunoaştere şi vă mulţumesc frumos pentru susţinere! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin - Cristinei: Sper ca de data aceasta 

grupurile USR şi PNL vor vota acest proiect. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Vă rog să daţi 

drumul la vot. 

Se supune la vot punctul nr.13, proiectul de hotărâre privind constituirea 

Consiliului Consultativ pentru Probleme de Tineret Sector 2 şi aprobarea 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al acestuia şi aprobat de către Consiliul 

Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -23, NU - O, ABŢ-1, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Dincă Adrian 

, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu 

Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian, Iordache Isabela 

Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -Albu Savel-Adrian. 

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr.14, proiectul de hotărâre privind actualizarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investiţii„ 

Amenajare Centru de zi/ Creşă în clădirea S(p)+P+ 1 situată în Str. Caroteni nr. 21-23, 

Sector 2, Bucureşti ", aprobaţi prin HCL nr.8812021; 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Iniţiator Radu 

Nicolae Mihaiu. Comisia de Buget - aviz favorabil, Învăţământ - favorabil, 

Transparenţă - aviz favorabil , Protecţie socială - favorabil. Dacă n 

rog să daţi drumul la vot. 
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Se supune la vot punctul nr.14, proiectul de hotărâre privind actualizarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ii„ 

Amenajare Centru de zi/ Creşă în clădirea S(p)+P+l situată în Str. Caroteni nr. 21-23, 

Sector 2, Bucureşti ", aprobafi prin HCL nr.8812021 şi aprobat de către Consiliul 

Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -23, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel : 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, 

Pelegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, 

Costache Adrian, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Dincă 

Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian, 

Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE : -

NU VOTEAZĂ: - Dinu Alexandru. 

Este prezentat punctul nr.15, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizelor generale pentru 84 obiective de investi/ii 

distincte din cadrul Programului de creştere a eficienţei energetice a blocurilor de 

locuinfe din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti ,· 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Iniţiator Radu 

Nicolae Mihaiu. Comisia de Buget - aviz favorabil , Urbanism - favorabil , Transparenţă 

- favorabil şi Servicii publice - favorabil. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin - Cristinei: Aş avea o întrebare pentru 

domnul primar. Domnule primar, aveţi mandatul de 1 an şi 4 - 5 luni de când sunteţi în 

funcţie, aş avea rugămintea la dumneavoastră să ne spuneţi şi nouă câte blocuri s-au 

reabilitat într-un an şi patru luni de mandat al dumneavoastră? 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Numărul exact nu-l cunosc acum, peste 50 s-au finalizat, ştiu că mai finalizăm anul 

acesta, cred că peste o sută. Sigur că ele au trebuit să fie pornite, organizate nişte 

licitaţii , dar vom avea multe blocuri finalizate, eu sunt convins că până la finalul anului 

viitor vom avea tot lotul de 239 de blocuri reabilitate, acela din tranşa cu împrumutul 

BEI. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Da domnule 

Iliescu. 

Vfi~t 
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Domnul consilier local Iliescu Constantin - Cristinel: Tot mai am o întrebare 

pentru domnul primar, dacă ştie când a preluat mandatul câte blocuri au fost reabilitate 

în vechiul mandat al domnului primar Toader Mugur Mihai? 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Au fost nişte sute de blocuri, dar toată lumea ştie că s-au reabilitat foarte prost şi am 

preluat de altfel foarte multe probleme, la reabilitări , multe lucrări neterminate,vă 

reamintesc că avem o grămadă de constructori care au lăsat baltă şantierele şi au plecat! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin - Cristinei: Asta e vina primarului, asta 

e vina dumneavoastră că au plecat ăia şi au lăsat„ „ 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Au plecat în mandatul vechi, îmi pare rău să vă spun! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin - Cristinei: În mandatul dumneavoastră 

a plecat cineva? 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: În 

mandatul nostru acei constructori care nu şi-au făcut treaba nu au fost acceptaţi, dar în 

mandatele vechi au fost multe, multe blocuri care au fost lăsate de izbelişte şi a trebuit 

să le preluăm, să facem reexpertizare şi reproiectare şi apoi licitaţie, ca să putem face 

execuţia pe ce a rămas nefăcut, neterminat în vechiul mandat. Asta pentru că s-au făcut 

multe blocuri la hectar, ca să spun aşa şi multe blocuri la hectar cu lucrări proaste, de o 

calitate proastă. Am încercat să verificăm calitatea şi când verifici calitatea lucrurile 

durează mai mult decât atunci când faci o recepţie fără să te duci la faţa locului, este 

adevărat! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin - Cristinei: Da domnule primar, la 

audienţe am avut o grămadă de cetăţeni din sectorul 2 unde dumneavoastră, în mandatul 

dumneavoastră au fost reabilitate blocurile şi sunt reabilitate mult mai prost decât în 

mandatul domnului primar Toader Mugur Mihai. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Vă rog să-mi trimiteţi acea listă, vreau s-o văd . 

Domnul consilier local Iliescu Constantin - Cristinei: Cu mare plăcere, o să v-o 

aduc personal. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Dacă nu mai sunt 

alte întrebări vă rog să daţi drumul la vot. 

Se supune la vot punctul nr.15, proiectul de hotărâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizelor generale pentru 84 obiective de investiţii 

distincte din cadrul Programului de creştere a eficienţei energetice a blocurilor de 

locuinţe din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti şi aprobat de către Consiliul Local 

Sector 2 cu următorul cvorum: DA -24, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ- O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
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PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, 

Pelegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, 

Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, 

Anghel Florin, Dincă Adrian , Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu 

Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia 

Răzvan Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr.16, proiectul de hotărâre pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 64123. 02.2022 privind stabilirea 

numărului de persoane desemnate în cadrul delegajiei Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti pentru deplasarea în Municipiul Chişinău din Republica Moldova, în vederea 

dezvoltării relajiilor de cooperare prin promovarea şi susjinerea relajiilor economice, a 

schimburilor de experienjă şi de bune practici pentru eficientizarea activităjii 

administrajiei publice locale, în beneficiul comunităjilor pe care le reprezintă, astfel 

cum a/ost modificată şi completată prin HC.L. Sector 2 nr. 72101.03.2022,· 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Iniţiator Radu 

Nicolae Mihaiu. Comisia Juridică - favorab il , Transparenţă - favorabi l. Dacă nu sunt 

întrebări vă rog să daţi drumul la vot. 

Se supune la vot punctul nr.16, proiectul de hotărâre pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 64123.02.2022 privind stabilirea 

numărului de persoane desemnate în cadrul delegajiei Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti pentru deplasarea în Municipiul Chişinău din Republica Moldova, în vederea 

dezvoltării relajiilor de cooperare prin promovarea şi susfinerea relaJiilor economice, a 

schimburilor de experienjă şi de bune practici pentru eficientizarea activităjii 

administrajiei publice locale, în beneficiul comunităjilor pe care le reprezintă, astfel 

cum a/ost modificată şi completată prin HC.L. Sector 2 nr. 72101.03.2022 şi aprobat de 

către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -22, NU - O, ABŢ - 1, NU 

VOTEAZĂ-1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, 
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Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, 

Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Albu Savel- Adrian. 

NU VOTEAZĂ: - Anghel Florin. 

Punctul nr.17 -RETRAS de initiator de pe ordinea de zi. 

Este prezentat punctul nr.18, proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii 

unui contract de comodat,· 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Iniţiator Radu 

Nicolae Mihaiu. Comisia Juridică - favorabil, Administrarea Patrimoniului - favorabil. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Da, voiam să dau câteva explicaţii aici. Vreau în primul rând să mulţumesc Universităţii 

Tehnice de Construcţii Bucureşti pentru sprijinul acordat în organizarea centrelor de 

refugiaţi, a fost un sprijin binevenit, am avut o colaborare excelentă şi cred eu că această 

colaborare e normal să fie formalizată, prin acest comodat există o formalizare a 

colaborării pe care o avem. Colegii mei mi-au adus la cunoştinţă, că e un zvon, că dăm 

afară studenţii din cămin. În nici un caz, Doamne fereşte, nu dăm afară nici un student 

din cămin, acolo pe locurile libere care sunt la Universitatea Tehnică de Construcţii am 

putut să cazăm refugiaţi din Ucraina şi mulţumesc tuturor celor care au ajutat şi acolo, 

mulţumesc şi Universităţii Tehnice de Construcţii, mulţumesc încă o dată voluntarilor şi 

mulţumesc şi celor care ajută zi de zi acolo. Din punctul meu de vedere e un proiect 

benefic, mulţumesc! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin - Cristinei: Am citit şi eu ştirea asta pe 

Facebook dimineaţă, ea a fost promovată de USR, prin care dumneavoastră le daţi afară 

studenţii din cămine şi m-am şi mirat, zic, cum susţine un proiect de hotărâre dar în 

acelaşi timp îi dă şi afară!? Mulţumesc, asta a fost. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă : Vă rog să daţi 

drumul la vot. 

Se supune la vot punctul nr.18, proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii 

unui contract de comodat şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 

cvorum: DA -23, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, 

Pelegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, 
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Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, 

Anghel Florin, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian, 

Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Dincă Adrian. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Interpelări, dacă 

mai avem alte? „. dacă nu mai avem declarăm şedinţa închisă. Vă mulţumesc! 

Nemaifiind înscrise alte probleme pe ordinea de zi, domnul preşedinte de şedinJă 

Dinu Alexandru declară şedinJa închisă, la orele 16:50 drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces-verbal. 

SECRETAR GENERAL AL SECTORULUI 2, 

RIF~ 

Prezentul proces - verbal a fost aprobat cu următorul cvorum: _ - DA, _ - NU, _ - ABŢ„ în 

şedinţa a Consiliului Local al Sectorului 2 din data de .2021. 
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